

TOUR CODE: 5GZA 全程无购物 NO SHOPPING





新世界七大奇迹之一:跨越港珠澳大桥,畅游香港珠海深圳澳门香港回归的纪念性地标-金紫荆广场,香港最美丽的风水宝地-浅水湾

\* 澳门标志性建筑物-大三巴牌坊

十大客家古村落-甘坑客家小镇-莲花山-荷兰花卉小镇

Day 01	Kuala Lumpur~HongKong~Shenzhan	(D)	第一天 吉隆坡~香港~深圳	(晚餐)
Day 02	Shenzhen	(B/L/-)	第二天 深圳	(早/午/-餐)
Day 03	Shenzhen~Zhuhai	(B/L/-)	第三天 深圳~珠海	(早/午/-餐)
Day 04	Zhuhai~Macau~Zhuhai	(B/L/D)	第四天 珠海~澳门~珠海	(早/午/晚餐)
Day 05	Zhuhai~HongKong~ KualaLmpur	(B/L/-)	第五天 珠海~香港~吉隆坡	(早/午/-)
•				

Place of Visit 景点

Zhuhai 珠海

Macau 澳门



Shenzhen 深圳 : Shenzhen museum 深圳博物馆, Civic Center 市民中心, PingAn Finance Centre 平安金融中心,

Lotus Hill 莲花山公园,Deng Xiao Ping Portrait 邓小平像,荷兰花卉市场

GanKeng Hakka Town 甘坑客家小镇, DongMen Pedestria Street 东门步行街.

: Shijing Mountain Park 石景山公园(Exclude Cable Car 不含缆车,保证自费) Lover Road 情侣路, Fishing Portrait 渔女像, Gongbei underground Shopping Mall 拱北地下商场.

The Grand Qing Dynasty Performances Show 圆明新园之梦回圆明园秀(保证自费)

: The Ruins Of St' Paul's 大三巴牌坊, Big Fort 大炮台, The A-Ma Temple 马祖庙,

The Venetian Macau 威尼斯人. (保证自费)

: Golden Bauhinia Square 金紫荆广场,Aberdeen 香港仔(Exclude Boat ride 不含游船), Hong Kong 香港

RepulseBay 浅水湾, Lady Street 女人街.

To Cross HONG KONG-ZHUHAI-MACAU Bridge 跨越港珠澳大桥

Hotel 酒店



Shenzhen 深圳: 3\*Shanshui Hotel/SML 3\*深圳山水酒店/同级, Zhuhai 珠海: 4\*DownTown Hotel /SML 4\*城市中心酒店/同级

Compulsory **Optional** Tour 保证自费项目

RM 300/person 马币 300/人 -ZhuHai Shijing Mountain Park with Cable Car 珠海石景山缆车

The Grand Qing Dynasty Performances Show 珠海圆明新园之梦回圆明园秀

The Venetian Macau 威尼斯人.

Remark 备注: Content of optional tour subject to change 最终解释权以当地地陪所讲加点内容为主.

## Tour Fare 团费:

### Departure 出发日期:

Tour Fare Included 团费含 : Hotel Accommodation, Meals, Coach Transfer In & Out, Return Air Ticket, Entrance Fees & Local Tourist Guide. 行程上之酒店,膳食,交通接送,国际机票,观光点入门票及导游.

Tour Fare Excluded 团费不含 : Malaysia Airport Tax , China Airport Tax , YQ Tax , YR Tax , Normal Visa Fees , Local Tour Guide & Driver Tipping . 吉隆坡出境机场税,中国出境机场税,航空保险税,燃油税,签证,导游与司机小费.

\* 最后确认的行程将以旅行团抵达各地后由接待社安排为准 / The Itinerary Are Subject To The Final Discretion Of The Local Land Operator \*

Update On: 28/05/2019

### 全程无购物



TOUR CODE: 5GZA

# 5天4晚 香港。深圳。珠海。澳门

第一天 于降坡-香港-深圳

(晚)

酒店: 深圳山水酒店/或同级

请旅客准时前往吉隆坡国际机场离境大厅指定航空公司柜台集合,办理登机手续后,飞往香港,坐机场内船出发往深圳。 深圳导游于码头接客人,用晚餐后。送往入住酒店休息

第二天 深圳

(早/午/- 餐)

酒店: 深圳山水酒店同级

市民中心: 是市政府主要办公机构,同时也是市民娱乐活动的场所,现已成为深圳最具有标志性的建筑。

深圳博物馆: 是一座以地志性为主的综合类博物馆, 是深圳文物收藏和历史研究中心

平安金融中心: 地处深圳市 CBD 中心区,是深圳市又一标志性建筑。

莲花山公园: 莲花山公园内覆盖着大量热带、亚热带植物, 堪称一处天然氧吧。

**邓小平像**:为了纪念邓小平对深圳发展做出的贡献,深圳市政府在莲花山主峰峰顶平台上建立了一座邓小平铜像

荷兰花卉市场: 都是参照荷兰小镇的建筑样式,色彩艳丽,很有风情. 在小镇里还能看到地道的荷兰三宝一木鞋,风车和郁金香.

东门步行街: 是深圳市的著名步行街,深圳形成时间最早、最成熟和最具规模的商业旺区

第三天 深圳-珠海

(早/午/- 餐)

酒店: 城市中心酒店/或同级

**跨越港珠澳大桥:**港珠澳大桥跨越伶仃洋,东接香港特别行政区,西接广东省珠海市和澳门特别行政区,是在"一国两制"框 架下、粤港澳三地首次合作建设的超大型跨海交通工程,2009年12月正式开工。

**甘坑客家小镇:** 明清时期的甘坑村,是一个有着悠久历史的古老村庄与几百年的客家排屋形成一种独特的客家文化载体

**石景山公园**:依山傍水面海,风景精致迷人,是珠海市区内自然景观和生态环境保护的十分优良的公园

情侣路: 是珠海市民特别是情侣们休闲散步的好去处, 所以珠海人叫这条路为情侣路,沿海铺建, 曲折蜿蜒, 流淌着万种风情。

世界昭示著光明, 向人類奉獻珍寶。

**拱北地下商场**: 拱北地下商场对于珠海人来说并不陌生, 作为老牌商圈及传统商业集中地, 见证着珠海的繁荣与变迁

第四天 珠海-澳门-珠海

(早/午/晚餐)

酒店:城市中心酒店/或同级

大三巴牌坊: 其正式名稱為聖保祿大教堂遺址, 是澳門天主之母教堂(聖保祿教堂)正面前壁的遺址

大炮台: 澳門大炮台建於明神宗年間(公元 1617 年),原為耶穌會大三巴教堂(即大三巴牌坊的前身)的祭天台,保護耶穌

會在澳門的產業,後被澳葡政府轉為軍事防禦設施的大炮台城堡

马祖庙: 至今已有500多年的历史,妈阁庙供奉的是妈祖娘娘,是海上的保护神。



(早/午餐)

金紫荆广场: 位於香港灣仔香港會議展覽中心新翼,是博覽海濱花園的一部份,隔維多利亞港與九龍相望,是纪念香港回歸。

香港仔: 這裡有數百戶漁民過著傳統水上人的生活,當中以蜑家人及鶴佬人為主。而香港仔以其漁村風味及海鮮,成為聞名中 外的旅遊景點。香港仔與鴨脷洲之間的海港被劃為香港仔避風塘。

**浅水湾:** 香港的一个海湾,位于香港岛南区深水湾以南、南湾以北。湾内的浅水湾泳滩是著名的游泳海滩,景致优美。浅水湾 除了泳滩,亦有不少豪宅

女人街: 是香港登打士街至亚皆老街之一段通菜街的俗称,位于油尖旺区,是旺角的一个观光购物地点及夜市 乘车送往机场。

\*\* 景点的先后顺序可根据具体情况有所调整 / 团费不含保证自费项目 \*\*

UPDATE ON: 28/05/2019







#### NO SHOPPING



**TOUR CODE: 5GZA** 

# 5D4N HONGKONG。SHENZHEN。ZHUHAI。MACAU

KUALA LUMPUR-HONGKONG-SHENZHEN

Hotel: Shanshui Hotel/SML

Assemble at Kuala Lumpur International Airport for your flight to Hong Kong. Upon arrival, take A ferry within the airport area to Shenzhen. The guide in Shenzhen will meet the group in the Pier and transfer for dinner. Check in hotel.

SHENZHEN DAY 2

(B/L/-)Hotel: Shanshui Hotel/SML

Civic Center: is the municipal government office, also a place of public entertainment activities, has now become the iconic building in Shenzhen

Shenzhen Museum: is a very comprehensive museum, Shenzhen Heritage Collection and historical research center PingAn Finance Centre: Located in the Central business district of Shenzhen CBD, it is another iconic building in Shenzhen **Lotus Hill Park:** Lotus Hill Park is covered with a large number of tropical, subtropical plants, can be called a natural oxygen producer.

**Deng Xiao Ping Portrait:** In honor of Deng Xiaoping's contribution to the development of Shenzhen, the Shenzhen municipal government established a bronze statue of Deng Xiaoping on the peak platform on the main peak

Dutch Flower Town: The architecture of the building here followed the Dutch small town model, very colourful and Dutch environment. You will see the typical Dutch wooden clog, windmills and tulips

DongMen Pedestria Street: is a famous pedestrian street, it was formed in the early days, very successful and the largest and busiest commercial district in Shenzhen.

DAY 3 SHENZHEN - ZHUHAI

(B/L/-)Hotel: DownTown Hotel/SML

Cross HONGKONG-ZHUHAI-MACAU- Bridge: The Hong Kong-Zhuhai-Macao Bridge spans the ocean, the Hong Kong e Region is connected to the east, and the Zhuhai City and the Macao Region of Guangdong Province are in the west. It is the first large-scale cross-sea traffic project under the framework of "One Country, Two Systems" and the first cooperation between Guangdong, Hong Kong and Macao.

GanKeng Hakka Town: Is was a ancient village that established during Ming & Qing dynasties, with a long history and hundred of years of Hakka houses to form a unique Hakka culture

Shijing Mountain Park: It is a very good park for the natural landscape and ecological environment protection in Zhuhai City, which is exquisite and charming

**Lover road**: It is a favorite's road that the Loves like to stroll along for leisure times.

Fish Girl Statue: The statue wearing pearl bracelet, fishing net around the waist, uphold a shining pearl with smiling face to show the world the brightness of mankind.

GongBei underground Mall: Underground shopping center is very popular, the oldest and traditional commercial center, witness the prosperous and progressive of Zhuhai.

ZHUHAI - MACAU - ZHUHAI

(B/L/D)Hotel: DownTown Hotel/SML

The Ruins of St' Paul's: It is known as The Ruins Of St' Paul's Cathedral, it is Macau St' Mary Church (St. Paul's Cathedral) The Ruins of Front Portion.

Big Fort: Built in Ming Dynasty (1617 AD), originally was Jesus Club Dasampa Cathedral altar, to protect the assets of Jesus Club. Later was converted by Macau Portuguese government as Grand Fort Castle.

The A-Ma Temple: With history of more than 500 years, A-Ma Temple is dedicated to Mother Mazu, is the protection of God at sea.

DAY 5 ZHUHAI-HONGKONG-KUALA LUMPUR (B/L)



Golden Bauhinia Square: To commemorate the Return of Hong Kong, it is situated in new wing of Wan Tsai Exhibition Centre, overlooking Victoria Harbor and Kowloon,

**Aberdeen:** There are still few hundreds family of fisherman, living their traditional lives on water. Aberdeen is famous for its seafood, is also a tourist attraction for local and oversea tourist.

Repulse Bay: Located at south of Sham Shui Wan is a famous and popular beach with beautiful scenery. Here has many expensive villas.

Lady Street: It is a very popular shopping street and night market in Mong Kok area.

transfer to the airport for your flight home.

\*\* The Itinerary Are Subject To The Final Discretion Of The Local Land Operator \*\*

UPDATE ON: 28/05/2019